

Commissions, be considered by the Council at a future session; and accordingly

Invites all Members of the United Nations to communicate to the Secretary-General any views which they may wish to express on this question, for circulation to the members of the Council and to the Committee on Organization of the Economic and Employment Commission, for consideration before the ninth session of the Council.

140 (VII). Report of the Food and Agriculture Organization of the United Nations on progress in the co-ordination of studies of suitable measures to bring about an increase in food production

*Resolution of 27 August 1948
(document E/1054)*

The Economic and Social Council

Notes with satisfaction the progress recorded in the report of the Food and Agriculture Organization with regard to co-ordination of the work of the specialized agencies concerned and of the regional commissions to bring about an increase in food production throughout the world¹;

Further notes the organizational arrangements which have been made in connexion with this work; and

Requests these organs to continue their efforts to that end in the closest co-operation.

141 (VII). United Nations Scientific Conference on the Conservation and Utilization of Resources

*Resolution of 19 August 1948
(document E/1016)*

The Economic and Social Council

Takes notes of the report of the Secretary-General on the preparations being made for the United Nations Scientific Conference on the Conservation and Utilization of Resources²;

Approves the recommendation of the Secretary-General to convene the Conference for fifteen working days in May or June 1949 in the United States of America, the site to be outside the New York City area if the additional costs to the United Nations would not exceed 40,000 dollars, but otherwise at interim headquarters;

Invites the Members of the United Nations and other Governments participating in the regional economic commissions of the United

Sous-Commissions feront l'objet d'un examen du Conseil à une session ultérieure; et en conséquence

Invite tous les Membres de l'Organisation des Nations Unies à présenter à ce sujet toutes observations utiles au Secrétaire général, qui les communiquera aux membres du Conseil et au Comité d'organisation de la Commission des questions économiques et de l'emploi pour examen avant la neuvième session du Conseil.

140 (VII). Rapport de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture sur les progrès réalisés dans la coordination des études sur les mesures propres à augmenter la production des denrées alimentaires

*Résolution du 27 août 1948
(document E/1054)*

Le Conseil économique et social

Prend note avec satisfaction des progrès signalés dans le rapport de l'Organisation pour l'alimentation et l'agriculture en ce qui concerne la coordination des efforts des institutions spécialisées intéressées et de ceux des commissions régionales, en vue d'augmenter la production des denrées alimentaires dans le monde¹;

Prend acte, d'autre part, des dispositions d'organisation auxquelles ces efforts ont donné lieu; et

Invite ces organismes à poursuivre en collaboration étroite leurs efforts dans ce sens.

141 (VII). Conférence scientifique des Nations Unies pour la conservation et l'utilisation des ressources naturelles

*Résolution du 19 août 1948
(document E/1016)*

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport du Secrétaire général sur les préparatifs que l'on fait actuellement en vue de la Conférence scientifique des Nations Unies pour la conservation et l'utilisation des ressources naturelles²;

Approuve la recommandation du Secrétaire général tendant à ce que la Conférence soit convoquée pour une durée de quinze jours ouvrables, en mai ou juin 1949, aux États-Unis d'Amérique, le lieu de réunion devant se trouver en dehors de la région de New-York s'il n'en résulte pas pour les Nations Unies des frais supplémentaires supérieurs à 40.000 dollars, mais au siège provisoire de l'Organisation, dans le cas contraire;

Invite les Etats Membres de l'Organisation des Nations Unies et les autres Gouvernements participant aux travaux des commissions écono-

¹ See document E/817.

² See document E/827/Rev. 1.

¹ Voir le document E/817.

² Voir le document E/827/Rev. 1.